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Abstract (en)
The extractor hood (2) has a blower (3), a filer element (4) and a suction area (5) for waste steam, where a section of the suction area is detachably
held in a position and is movable from one position to another position. A holding device having magnetic retaining force is provided in former
position, where the magnetic retaining force of the holding device is varied by using an adjusting device. A stopper acting against the magnetic
retaining force of the holding device is provided, where the adjusting device has an adjusting unit, which interacts with the stopper.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Dunstabzugshaube (2) umfassend ein Gebläse (3), ein Filterelement (4) sowie eine Ansaugbereich (5) für Wrasen, wobei
ein Abschnitt des Ansaugbereichs in einer ersten Position lösbar gehalten und aus einer ersten lösbaren Position in eine zweite Position bewegbar
ist, wobei in der ersten Position eine magnetische Haltekraft aufweisende Halteeinrichtung (6) vorgesehen ist. Erfindungsgemäß ist die magnetische
Haltekraft der Halteeinrichtung (6) mittels einer Verstelleinrichtung (7) variierbar ausgestaltet.
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